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INTERPELACJA  
 

dot. oświetlenia przejść dla pieszych ul. Halszki / Bujaka oraz ul. Halszki / 
Wysłouchów w Krakowie 

 

Szanowny Pan 
Prof. Jacek Majchrowski 
Prezydent Miasta Krakowa 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

W imieniu mieszkańców Kurdwanowa a zwłaszcza rodziców dzieci 
wracających ze szkoły podstawowej nr 149 w Krakowie zwracam się z uprzejmą 
prośbą o rozważenie możliwości oświetlenia przejść dla pieszych ul. Halszki / 
Bujaka oraz Halszki / Wysłouchów w Krakowie, poprzez zamontowanie oświetlenia 
LED. 

Mieszkańcy Kurdwanowa wielokrotnie zgłaszali problem                              z 
niedoświetleniem w/wym. miejsc co może skutkować występowaniem zagrożenia 
zwłaszcza dla dzieci wracających ze szkoły, dla osób starszych oraz pozostałych 
mieszkańców. 

Na wyżej wymienionych ulicach występuje bardzo intensywny ruch 
samochodowy oraz dochodzi do zdarzeń drogowych z udziałem pojazdów oraz 
osób. 

Montaż oświetlenia w znaczący sposób poprawi bezpieczeństwo w tym 
rejonie Krakowa. 

 

 

          Z wyrazami szacunku 

Dominik Homa  


